
 
 

 
 

Kraków, dnia 13 grudnia 2021 roku  

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  problemów mieszkańców Grębałowa 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 2020, poz. 713), zwracam się do Pana z interpelacją 

w następującej sprawie. 

Mieszkańcy Grębałowa zgłosili mi liczne problemy dotyczące ich osiedla, które pokrótce 

przytoczę poniżej. Związane są one przede wszystkim z infrastrukturą drogową oraz 

komunikacją. W odczuciu mieszkańców rejon ten od dawna traktowany jest po macoszemu, co 

przekłada się na ich bezpieczeństwo oraz komfort życia. 

Chodniki wzdłuż ulicy Kocmyrzowskiej są w fatalnym stanie – stare, od dawna 

niemodernizowane, nierówne i pełne ubytków. Trudno jest się po nich poruszać każdemu, ale 

w szczególności osobom starszym i niepełnosprawnym. Na niektórych odcinkach chodników 

nie ma natomiast w ogóle. Brakuje bezpiecznych przejść dla pieszych z sygnalizacją świetlną, 

chociaż ulica Kocmyrzowska jest drogą przelotową, na której panuje wzmożony ruch 

samochodów, do tego często jadących z nadmierną prędkością. Komunikacja publiczna 

również pozostawia wiele do życzenia – wśród uwag zgłaszanych przez mieszkańców są m.in. 

znaczne odległości między przystankami autobusowymi, brak przystanku przy skrzyżowaniu 

ulic Kocmyrzowskiej i Kantorowickiej, zły stan przystanku „Grębałów” w kierunku Wzgórz 

Krzesławickich (znajduje się on na bardzo wąskim poboczu, pomiędzy ruchliwą ulicą 



 
 

 
 

a przydrożnym rowem) czy brak nocnej linii autobusowej. Problem stanowi ponadto dojście do 

ulicy Geodetów od pętli „Wzgórza Krzesławickie” – jest to zaniedbana kilkusetmetrowa alejka, 

pomiędzy terenem fortu a zarośniętymi polami.  W opinii mieszkańców jest tam 

niebezpiecznie, zwłaszcza późnym wieczorem.  

Mieszkańcy od lat słyszą, że sytuacja Grębałowa ulegnie poprawie po przebudowie ulicy 

Kocmyrzowskiej. Kolejne zapewnienia o przeprowadzeniu takiej inwestycji pojawiły się nawet 

w ostatnim czasie. Mieszkańcy mają nadzieję, że wreszcie dojdzie ona do skutku, choć 

jednocześnie obawiają się kolejnego jej przesunięcia.  

Mając na uwadze powyższe, zwracam się do Pana z następującymi pytaniami: 

1. Jaki jest harmonogram realizacji poszczególnych etapów planowanej przebudowy?  

2. Czy zakres prac przewiduje rozwiązanie wskazanych przez mieszkańców problemów?  

3. Czy do czasu zrealizowania całej inwestycji rozważane jest wdrożenie rozwiązań 

tymczasowych, które poprawią komfort życia i bezpieczeństwo okolicznych 

mieszkańców?    

 

Z wyrazami szacunku, 

     

Łukasz Gibała 


